
 
 

Till Tranås Kommunfullmäktige 28 mars 2022 
 
 
 
 

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande angående medlemskap i 
Klimatkommunerna. 

 
 

Det brådskar med klimat- och miljöarbetet. Vi befinner oss i ett kritiskt årtionde. Klimat- 
förändringarna har kommit tidigare, är mer utbredda och får större konsekvenser än förutspått. 
IPCC:s rapporter visar återkommande att vi gör för lite och att det går för långsamt. 
 
Kommunerna står inför stora och genomgripande uppgifter. IPCC slår fast att Klimatfrågan måste 
genomsyra allt arbete, hela politiken. Vår övertygelse är att nätverksarbete tillsammans med andra 
är helt nödvändigt. Ensam är inte stark! Vi kan vara positiva förebilder för varandra och ge 
varandra draghjälp i arbetet.  
 
Många goda exempel finns att hämta från Klimatkommunerna och deras stora kunskapsbank, och 
att själva kunna vara med och bidra. En viktig del i arbetet är att få alla våra innevånare, organisa-
tioner och kommunens näringsliv ”med på tåget” i den omställning vi står inför. 
 
 

Vi frågar:    Hur tänker vår kommun -  om att eventuellt söka medlemskap i 
Klimatkommunerna, och hur snart kan vi fatta ett beslut om detta ? 
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